

Appointment of Officers and Servants.

(Sir ROBERT MILNES, Lieutenant-Governor, 1802 to 1803.)

" pleased to give him that establishment, and allow
" him such salary as Your Excellency, in your wis-
" dom and bounty, shall think fit."

ORDERED, That the Honorable Mr. *De Lotbinière* do wait on His Excellency with the said Address.—
J. C. 3, p. 298.

Monday, 22d March, 1802. The Honorable Mr. *De Lotbinière* reported, "That he had, according to order, waited on His Excellency the Lieutenant-Governor, with the Address of this House of Saturday, and that His Excellency was pleased to say, that he would give the necessary directions for carrying into effect the object desired."—J. C. 3, p. 303.

Friday, 26th March, 1802. It was moved,

That a suitable person be engaged by the Clerk of this House, to attend as Servant of this House.

It was resolved in the affirmative.—J. C. 3, p. 326.

Monday, 21st March, 1803. The House was adjourned during pleasure, and was put into a Committee of the whole House, on the Accounts of the Disbursements of the Clerk of the Legislative Council.

After some time the House was resumed, and the Honorable Mr. *De St. Ours* reported, that the Committee had come to the following resolutions:

" That the Chairman do report to the House, that the Committee has examined the Accounts of *William Smith*, Esquire, Clerk of the Legislative Council, and doth approve thereof; and that it is the opinion of this Committee, that it is expedient, that the Door-keeper of the Legislative Council be allowed an annual salary, not exceeding Twenty-five Pounds per annum, instead of his present allowance of Three Shillings per diem, and that the said salary should commence from the eleventh day of April now last past."

The House agreed with the Committee.

ORDERED, That an Address be presented to His Excellency the Lieutenant-Governor, respecting the salary of the Door-keeper, and to acquaint His Excellency with the said resolution.

" To His Excellency Sir ROBERT SHORE MILNES,
" Baronet, Lieutenant-Governor of the Province of Lower-Canada, &c. &c. &c.

" **MAY IT PLEASE YOUR EXCELLENCE,**

" We, His Majesty's most dutiful and loyal Subjects, the Legislative Council of the Province of Lower-Canada, in Provincial Parliament assembled, taking into our consideration the necessity of allowing an annual salary, not exceeding Twenty-five Pounds per annum, to the Door-keeper of the Legislative Council, instead of his present allowance of Three Shillings per diem, the same to commence from the eleventh day of April now last past, do therefore humbly beseech Your Excellency to be graciously pleased to give the necessary directions in that behalf."

ORDERED, That the Honorable Messrs. *Baby* and *Taschereau* do wait on His Excellency with the said Address.—J. C. 4, p. 4. 7.

" sur un établissement permanent, et lui allouer tel Salaire que Votre Excellence, dans Sa Sagesse et Sa libéralité, trouvera convenable."

ORDONNE', Que l'Honorable Mr. *De Lotbinière* présente la dite Adresse à Son Excellence,—J. C. 3, p. 268.

L'Honorable Mr. *De Lotbinière* a fait Rapport, " Qu'il s'étoit rendu conformément à l'ordre, auprès de Son Excellence, avec l'Adresse de cette Chambre, à laquelle Son Excellence avoit bien voulu répondre, qu'il donneroit les ordres nécessaires pour mettre à exécution la Demande de cette Chambre." —J. C. 3, p. 271.

Il a été proposé,

Qu'une personne convenable soit engagée par le Greffier de cette Chambre, pour servir comme domestique de cette Chambre.

Résolu dans l'Affirmative.—J. C. 3, p. 293.

La Chambre s'est ajournée à loisir, et s'est formée en Comité de toute la Chambre, sur les Comptes des Dépenses du Greffier du Conseil Légitif.

Quelque tems après la Chambre s'est remise, et l'Honorable Mr. *De St. Ours* a fait Rapport, " Que le Comité en étoit venu aux résolutions suivantes :

" Que le Président fasse Rapport à la Chambre, que le Comité a examiné les Comptes de *William Smith*, Ecuyer, Greffier du Conseil Légitif, et les approuve; et que le Comité est d'opinion, qu'il est expédition qu'il soit alloué au Portier du Conseil Légitif, un Salaire annuel n'excédant pas vingt cinq livres courant par année, au lieu de son allowance actuelle, de trois chelins par Jour, et que le dit Salaire commençera du onzième Jour d'Avril dernier."

La Chambre a concourru avec le Comité.

ORDONNE', Qu'une Adresse soit présentée à Son Excellence le Lieutenant Gouverneur, concernant le Salaire du Portier, et pour informer Son Excellence de la dite résolution.

" A Son Excellence, Sir ROBERT SHORE MILNES,
" Baronet, Lieutenant-Gouverneur de la Province du Bas-Canada, &c. &c. &c.

" **QU'IL PLAISE À VOTRE EXCELLENCE,**

" Nous, très fidèles et loyaux Sujets de Sa Majesté, le Conseil Légitif de la Province du Bas-Canada, réunis en Parlement Provincial, ayant considéré qu'il étoit nécessaire, que le Portier du Conseil Légitif eut un Salaire annuel n'excédant pas vingt-cinq Livres courant par année, au lieu de sa paye actuelle de trois chelins par jour, et que le dit Salaire lui fut payé à commencer du onzième Jour d'Avril dernier, Supplions en conséquence humblement Votre Excellence, de vouloir bien donner Ses ordres à cet effet."

ORDONNE', Que les Honorable Messieurs *Baby* et *Taschereau* se rendent auprès de Son Excellence avec la dite Adresse.—J. C. 3, 391.

Lundi, 22e Mars, 1802.

Vendredi, 26e. Mars, 1802.

Lundi, 21e. Mars, 1803.